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Аннотация
Получено выражение для оценки потерь информации, передаваемой в однофотонном канале связи, содержащем 
счетчик фотонов с мертвым временем продлевающегося типа. По результатам математического моделирования 
установлены зависимости вероятностей ошибочной регистрации данных и условной энтропии на выходе канала 
связи от среднего времени однофотонной передачи информации, что позволило обосновать время однофотонной 
передачи, обеспечивающее наименьшие потери информации.
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Abstract
Expression for estimation of information loss of single-photon communication channel that contains the prolonged type 
of a dead photon counter has been obtained in this research. As a result of implemented mathematical modeling it has been 
established that probabilities of erroneous data registration and conditional entropy at the output of the communication 
channel depend on average single-photon transmission time information. Optimal values of this time have been established, 
which allowed to provide the smallest losses of transmitted information.
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